
Protokół Nr  4/10 
z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska 

Rady Miejskiej Białogardu  w dniu  27 kwietnia 2010 r. 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Zaopiniowanie wykazów nieruchomości przeznaczonych do zbycia: 
 - przy ul. Bolesława Chrobrego, obręb 09, działka nr 588, 
 - przy ul. Szosa Połczyńska, obręb 020, działka nr 201, 
 - przy ul. Królowej Jadwigi, obręb 05, działka nr 146, 
 - przy ul. Obotrytów, obręb 09, działka nr 799. 
3. Zaopiniowanie wykazu lokalu mieszkalnego przeznaczonego do zbycia w drodze przetargu 

– ul. Wojska Polskiego 45/11, obręb 017, działka nr 2 o powierzchni 908 m2. 
4.  Zaopiniowanie pisma IM.71407-1/10 z dnia 14.04.2010 r. w sprawie zamiany 

zajmowanego lokalu na wolny lokal mieszkalny wchodzący w skład mieszkaniowego 
zasobu miasta nr 6 położony w budynku przy ul. Nowowiejskiego 2f w Białogardzie. 

5. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 
a)  zmian nazw ulic w Białogardzie – druk C, 
b)   podjęcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Przebudowa boiska sportowego 

wraz z bieżnią lekkoatletyczną w kompleksie sportowo-rekreacyjnym przy ulicy 
Moniuszki w Białogardzie” – druk D, 

c)  zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na realizację przedsięwzięcia 
inwestycyjnego „Przebudowa boiska sportowego wraz z bieżnią lekkoatletyczną w 
kompleksie sportowo-rekreacyjnym przy ulicy Moniuszki w Białogardzie” – druk E, 

       d)  udzielenia przez Miasto Białogard pomocy finansowej Powiatowi        
           Białogardzkiemu – druk I, 
       e)  o zmianie uchwały budżetowej na rok 2010 – druk J, 

  f)  nadania medalu „Za zasługi dla miasta Białogardu” – druki K – S. 
6. Sprawy różne. 
7. Zamknięcie posiedzenia. 
 
Ad 1  

 Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji – Bogdan 
Żurawski. Komisja przyjęła zmieniony porządek i protokół z poprzedniego posiedzenia, 
głosując: za-3 (jednogłośnie).   
 

Ad 2 
Komisja zaopiniowała następujące wykazy nieruchomości przeznaczonych do zbycia: 
 - przy ul. Bolesława Chrobrego, obręb 09, działka nr 588, 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e, głosując:  za-3 (jednogłośnie). 

 - przy ul. Szosa Połczyńska, obręb 020, działka nr 201, 
Głos w dyskusji zabrali: 
K.Leś – poruszyła problem rzeczoznawcy, który wycenia jak chce. 

 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e, głosując:  za-3 (jednogłośnie). 
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 - przy ul. Królowej Jadwigi, obręb 05, działka nr 146, 
Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e, głosując:  za-4 (jednogłośnie). 

 
 - przy ul. Obotrytów, obręb 09, działka nr 799. 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e, głosując:  za-4 (jednogłośnie). 

 
Ad 3 

Komisja rozpatrzyła wykaz lokalu mieszkalnego przeznaczonego do zbycia w drodze 
przetargu przy ul. Wojska Polskiego 45/11, obręb 017, działka nr 2 o powierzchni 908 m2. 
Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e, głosując:  za-4 (jednogłośnie). 

 
Ad 4 

Komisja zapoznała się z pismem IM.71407-1/10 z dnia 14.04.2010 r. w sprawie zamiany 
zajmowanego lokalu na wolny lokal mieszkalny wchodzący w skład mieszkaniowego zasobu 
miasta nr 6 położony w budynku przy ul. Nowowiejskiego 2f w Białogardzie, które  
przedstawiła  Anna Bartman, podinspektor Wydz. IMiM. Komisja odstąpiła od zajęcia 
stanowiska. 
 

Ad 5 

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał:  

Głos w dyskusji zabrali: 
a)  zmian nazw ulic w Białogardzie – druk C, 
Komisja zaopiniowała  n e g a t y w n i e, głosując:  za-0, przeciw-4, wstrzymało się-0. 

 
b)   podjęcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Przebudowa boiska sportowego 

wraz z bieżnią lekkoatletyczną w kompleksie sportowo-rekreacyjnym przy ulicy 
Moniuszki w Białogardzie” – druk D, 

Przedstawił: W.Marczyk, Naczelnik Wydz. IMiM 
Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e, głosując:  za-4 (jednogłośnie). 

 
c)  zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na realizację przedsięwzięcia 

inwestycyjnego „Przebudowa boiska sportowego wraz z bieżnią lekkoatletyczną w 
kompleksie sportowo-rekreacyjnym przy ulicy Moniuszki w Białogardzie” – druk E, 

Przedstawił: W.Marczyk, Naczelnik Wydz. IMiM 
Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e, głosując:  za-4 (jednogłośnie). 

 
       d)  udzielenia przez Miasto Białogard pomocy finansowej Powiatowi        
           Białogardzkiemu – druk I, 

Przedstawił: W.Marczyk, Naczelnik Wydz. IMiM 
Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e, głosując:  za-3, przeciw-0, wstrzymało się-1.  

 
       e)  o zmianie uchwały budżetowej na rok 2010 – druk J, 
 Przedstawiła: Dorota Dankowska, Z-ca Skarbnika Miasta 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e, głosując:  za-4 (jednogłośnie). 
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K.Leś – stwierdziła, że w  sprawozdaniu za ubr. występuje kwota 1,5 mln zł. 
Z-ca Skarbnika Miasta – wyjaśniła, że wówczas brakowało środków na utrzymanie płynności 

finansowej, bo nie było refundacji z etapu II. 
 

  f)  nadania medalu „Za zasługi dla miasta Białogardu” – druki K – S. 
Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e, głosując:  za-4 (jednogłośnie). 

 
Ad 6 
 
W sprawach różnych radni poruszyli następujące sprawy: 
Z.Rychter – prosił o udzielenie odpowiedzi odnośnie dojazdu do hurtowni „AS”. 
A.Styczyński – poruszył problem nawierzchni ul. Piastów i potrzeby jej utwardzenia. Kolejna 

sprawa dotyczyła poprawy komunikacji na ul. Pomorskiej koło apteki. 
 
Na tym zakończono w/w punkt. 
 
Ad 7 
 Po wyczerpaniu tematyki o godz.16.10   zakończono posiedzenie.  
Protokołowała: Małgorzata Zimmer 
 

Przewodniczący  Komisji 
              

                   Bogdan  Żurawski 
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